



Date: 23 / 02 / 2009

التاريخ: 23 / 02 / 2009

Customs Notice No (2 /2009)

"Importation Procedures for Tableware made of Melamine or Plastic"

Pursuant to Dubai Municipality (Food Control Department) letter No. 534/1/900401 dated 11th January 2009 concerning inspection of containers containing tableware made of melamine or plastic.

The following have been decided:

All consignments being imported into the country whose contents are tableware or kitchenware made of melamine or plastic, which are subject to the following HS Codes shall be referred to the food inspectors at customer service centers:

39241010
39241020
39241030
39241040
39241090

The forgoing articles shall not be released unless a consent by food inspectors or Food Control Department at Dubai Municipality is obtained.

This decision shall come into force as from the date of issue.

Ahmed Butti Ahmed

Director General



إعلان جمركي رقم (2 /2009)

"إجراءات استيراد أواني المائدة المصنوعة من الميلامين أو البلاستيك"

بناء على كتاب بلدية دبي (إدارة رقابة الأغذية)، رقم 534/1/900401، بتاريخ 2009/1/11 والمتضمن تفتيش حاويات أواني المائدة المصنوعة من مادة الميلامين أو البلاستيك.

فقد تقرر ما يلي:

تحول لمفتشي الأغذية بمراكز خدمة العملاء كافة الإرساليات المستوردة إلى الدولة والتي تكون محتوياتها أدوات مائدة أو مطبخ مصنوعة من مادة الميلامين أو البلاستيك الخاضعة لرموز النظام المنسق التالية :

39241010
39241020
39241030
39241040
39241090

لا يتم الإفراج عن الأصناف المشار إليها أعلاه إلا بعد موافقة مفتشي الأغذية أو إدارة رقابة الأغذية ببلدية دبي على إدخالها.

يعمل بهذا الإعلان من تاريخ صدوره.

مس/ أحمد بطي أحمد

المدير العام

إعلان جمركي رقم (2 /2009)